



### **Katharina Imkeller appointed Professor for Translational Neurooncology and Quantitative Immunology at LOEWE-Zentrum Frankfurt Cancer Institute**

**Katharina Imkeller** is appointed to the W2 Professor for Translational Neurooncology and Quantitative Immunology from the LOEWE-Zentrum Frankfurt Cancer Institute at Goethe University (Edinger Institut). She received her Ph.D. from the University of Heidelberg and was a postdoctoral fellow at the DKFZ and EMBL in Heidelberg. She started her independent research group supported by the Mildred-Scheel Career Centre in Frankfurt. Her group develops mathematical and computational methods to analyze multi-dimensional immunological and molecular data and thereby seeks to understand inter- and intra-individual heterogeneity of tumor-immune interactions in humans.

---

### **Katharina Imkeller wird Professorin für Translationale Neuroonkologie und Quantitative Immunologie am LOEWE-Zentrum Frankfurt Cancer Institute**

**Katharina Imkeller** ist auf die W2-Professur für Translationale Neuroonkologie und Quantitative Immunologie am LOEWE-Zentrum Frankfurt Cancer Institute an der Goethe-Universität (Edinger Institut) berufen worden. Sie promovierte an der Universität Heidelberg und war Postdotorandin am DKFZ und EMBL in Heidelberg. Sie gründete ihre unabhängige Forschungsgruppe mit Unterstützung des Mildred-Scheel Nachwuchsentrums in Frankfurt. Ihre Gruppe entwickelt mathematische und computergestützte Methoden zur Analyse multidimensionaler immunologischer und molekularer Daten und versucht so, die inter- und intra-individuelle Heterogenität von Tumor-Immun-Interaktionen beim Menschen zu verstehen.